
 

 

Jaarverslag 2023 
 

Bestuur 

Het bestuur bestond in het verenigingsjaar 2023 uit: 

De heer J. Ph. (Flip) Baay, voorzitter 

mevrouw M. (Marion) Driebergen, penningmeester  

mevrouw A.C.C. (Ankie) Keizer, secretaris, Facebook  

de heer A. (Bert) van Eerten, collectiebeheerder, coördinator Dolderse Kroniek  

lid Age van Amerongen  

ledenadministratie: Fieke den Hollander  

 

Algemene Ledenvergadering 

De ALV werd gehouden op 12 april in dienstencentrum Pelita. De agenda en het jaarverslag 

van 2022 werden tijdig per E-mail verzonden en op de website van de vereniging geplaatst. Er 

waren 18 stemgerechtigde leden aanwezig. 

De heer Age van Amerongen werd geïnstalleerd als bestuurslid van de HVDD. 

Mevrouw Ria Huisman-Joore werd geïnstalleerd als penningmeester ad interim/bestuurslid 

van de HVDD maar besloot al snel daarna toch af te zien van een bestuursfunctie. Daarop was 

Marion Driebergen bereid de functie van penningmeester met nog een jaar te verlengen.  

 

Ledenaantal 

Per 31 december 2023 telt de HVDD 450 betalende leden. In 2023 zijn 20 leden uitgeschreven 

(Redenen: overlijden 6, verhuizing 5, niet betaald 4, onbekend 4 en administratieve correctie 

1) en 26 nieuwe leden meldden zich aan.  

 

Vergaderingen 

Het bestuur van de vereniging is in 2023 zes keer in vergadering bijeengeweest: 14 februari, 18 

april, 14 juni, 15 augustus, 18 oktober en 13 december.  

Op 11 oktober ging de HVDD naar de archiefcommissie van Maartensdijk voor een 

kennismaking met archief- en bestuursleden en om ervaringen uit te wisselen. 

Op 7 juni waren Age en Bert namens de HVDD aanwezig bij de provinciale Utrechtse 

Erfgoeddag. De dag was minder toepasbaar voor wat wij als HVDD doen. 

 

Tentoonstelling  

Er zijn wisselende foto-exposities in Bethesda en Pelita. Deze exposities worden 3 á 4 keer per 

jaar vervangen. 

 

Herdenking  

Op 5 april heeft onze vereniging bloemen gelegd bij het monument aan de Soestdijkerweg. Op 

4 mei werden namens de vereniging ook bloemen gelegd bij het monument voor de “vergeten 

slachtoffers van de W.A. Hoeve”  en bij het verzetskruis aan de Dolderseweg/Willem 

Arntszlaan. 

 



 

 

Dolderse Kroniek  

De Dolderse Kroniek is in 2023 viermaal verschenen. De redactie bestond uit Bert van Eerten, 

Dick van Lier, Frits Stuurman, Ankie Keizer en Mieke van der Ploeg. De jeugdpagina werd 

gemaakt door Gera Hoogland en Petra Koek. De redactiecommissie werd ondersteund door 

Gera Hoogland die zich voornamelijk bezighoudt met de opmaak. De tweede Kroniek werd 

huis aan-huis verspreid en had dit jaar geen specifiek thema. De HVDD was blij met 

gastschrijver Job Olij en. De redactie blijft op zoek naar extra schrijvers. De Dolderse Kroniek 

wordt verzonden naar ca. 465 adressen, waarvan 450 leden en ca. 15 

zusterverenigingen/culturele of overheidsinstellingen 

Op 28 april werd een nieuw voordeelcontract met BLADNL ondertekend. Vanaf nu telt de 

Dolderse Kroniek 32 bladzijden. Drie edities worden per post thuisbezorgd en 1 editie wordt 

door vrijwilligers door het hele dorp bezorgd. De 150 leden die buiten Den Dolder wonen 

krijgen deze editie wel per post. Dat bespaart de HVDD ca. €600,- per jaar. De contributie bleef 

hetzelfde als vorig jaar: €20,-  

 

Nieuwsbrieven en Website  

Gera Hoogland en Ankie Keizer verzorgden de verspreiding van 8 digitale nieuwsbrieven naar 

589 abonnees. De nieuwsbrieven worden zo veel mogelijk geplaatst op onze website. 

 

Facebook  

De HVDD Facebooksite had eind 2023 circa 1300 volgers. We kregen via dit kanaal weer veel 

nieuwe informatie binnen over persoonlijke ervaringen in het verleden. Ankie Keizer plaatste 

elke dag een foto met informatie en verzamelt de reacties. 

 

Archief en Huisvesting 

Ons archief is gevestigd in een kamer van paviljoen Camper op de W.A. Hoeve.  

Afgelopen jaar hebben Bert van Eerten en Flip Baay zich met name beziggehouden met 

digitalisering van ansichtkaarten en de bibliotheek. Verder heeft de commissie 2 vitrines 

gekocht en kregen we materiaal van onze leden. Het gebruik van onze archiefruimte wordt 

jaarlijks stilzwijgend verlengd door Altrecht.  

Het bestuur had veel interesse om een zelfstandige ruimte bij het DOSC-complex te huren die 

vrijkwam na opzegging door de toenmalige huurder, de toneelvereniging ‘Onder Ons’. De 

gemeente wilde de ruimte uitsluitend tegen ‘kostendekkende huur’ verhuren. Deze huur was 

onverantwoord hoog voor onze vereniging. Na overleg met de wethouder werden de 

randvoorwaarden positiever gesteld, doch de huursom bleef. Het bestuur besloot daarom af te 

zien van verdere belangstelling voor deze ruimte. Vanzelfsprekend blijven we alert op 

mogelijke opties voor huisvesting.  

 

Publiciteit 

We willen meer zichtbaar worden voor nieuwkomers in ons dorp en mensen zonder internet. 

Daarom besloten we weer ouderwets met een kraampje te gaan staan op het pleintje voor 

bakker Bos. Door middel van posters in het dorp en een uitnodiging in de Dolderse Kroniek / 

Nieuwsbrief / Facebook nodigden we mensen uit om op 10 juni en 7 oktober langs te komen. 



 

 

De toeloop was niet enorm, maar zorgde wel voor leuke ontmoetingen met bekenden en 

onbekenden. Ook brachten mensen foto’s en materiaal langs.  

We waren uitgenodigd om ook deel te nemen aan de Kerstmarkt. Omdat alle winkeliers daar 

normaal gesproken staan, verwachtten we meer aanloop. Helaas ging dit jaar de kerstmarkt 

onverwacht niet door. 

 

Geheugen van Zeist www.geheugenvanzeist.nl  - Het Geheugen van Zeist is een 

overlegplatform van 10 erfgoedpartners in de gemeente Zeist. In dit overleg worden kennis en 

ervaring uitgewisseld en gezamenlijke projecten geïnitieerd. De gemeente Zeist financiert deze 

collectieve projecten. De Historische vereniging Den Dolder werd in 2023 bij het Geheugen 

van Zeist vertegenwoordigd door Flip Baay. Bert van Eerten is secretaris van het bestuur GvZ. 

In samenwerking met het Geheugen van Zeist heeft Bert van Eerten twee nieuwe 

informatieborden samengesteld. Een bord over Zeepfabriek De Duif staat nu op de hoek 

Dolderseweg / Duivenhorst, recht tegenover de ingang van Remia. Het bord over het eerste 

huis in Den Dolder staat op de hoek Dolderseweg / fietspad langs Bisto Hero.  

 

Expo HIP - Van 11 januari tot 31 maart exposeerde de HVDD in het HIP, het historisch 

Informatie Punt in de publiekshal van het gemeentehuis van Zeist. Als onderwerp kozen we 

voor de 3 pijlers waarop ons dorp werd gebouwd: het spoor/station, zeepfabriek De Duif en de 

W.A. hoeve. We gaven het de titel 'Den Dolder zo gek nog niet!' en toonden foto’s, posters en 

artikelen die tot onze collectie behoren. 

 

RTV Utrecht - Naar aanleiding van onze expo in het gemeentehuis Zeist nam RTV Utrecht 

contact op met de HVDD. Het programma ‘Van Rossem vertelt’ wilde een uitzending maken 

over Pleines’ zeepfabriek 'De Duif'. Onze Bert van Eerten vertelde Maarten van Rossem er alles 

over. Het werd een leuke en informatieve uitzending die vanaf 30 maart regelmatig werd 

uitgezonden en ons extra leden lijkt te hebben opgeleverd.  De uitzending is nog steeds online 

te bekijken: https://www.rtvutrecht.nl/tv/aflevering/van-rossem-

vertelt/RTVU_3543024_20230330130000  

 

De Open Monumentendagen - Op 9 en 10 september was wederom in handen van het 

Geheugen van Zeist. Elf monumenten in Den Dolder deden mee. De HVDD verzorgde 4 grote 

panelen met 64 foto’s over de Willem Arntsz Hoeve in de Gehoorzaal, filmvertoningen in Den 

Dollywood/Directiegebouw, de fototentoonstelling op ’t Stille Hofje, panelen over de 

zeepfabriek in de MC kerk en leverde foto’s aan BPD voor een expositie in Carré.  Zo’n 60 

mensen bekeken de film en ook de foto’s trokken veel belangstellenden. Tijdens Open 

Monumentendagen noteerden we namen van oud-medewerkers van de Willem Arntsz Hoeve 

die wilden deelnemen aan de rondetafelgesprekken later dat jaar over hun werkzame leven op 

het terrein. 

Het Gilde (Christel Grobbee en Louis Osterhaus voor Den Dolder) verzorgde op 7 mei en 18 

augustus korte rondleidingen onder de titel ‘Van dolhuis tot monument’ over de Willem Arntsz 

Hoeve. 

 

http://www.geheugenvanzeist.nl/
https://www.rtvutrecht.nl/tv/aflevering/van-rossem-vertelt/RTVU_3543024_20230330130000
https://www.rtvutrecht.nl/tv/aflevering/van-rossem-vertelt/RTVU_3543024_20230330130000


 

 

Rondetafelgesprek over W.A. Hoeve  

Op 31 maart overlegde de HVDD met Diana van Toor van Bos en Heide/BPD.  

Toen bleek dat zowel de HVDD als projectontwikkelaar BPD graag meer wilden weten over het 

vroegere leven achter de muren op de Hoeve, van personeel en bewoners. De HVDD nam de 

organisatie op zich en de BPD bood aan om de gemaakte kosten hiervoor voor haar rekening 

te nemen. In de toekomst wil BPD wil een QR-code bij bepaalde gebouwen op de middenas 

plaatsen die toegang bieden tot een podcast met informatie over dat gebouw.  Op 25 oktober 

en 30 november belegden we een rondetafelgesprek in Pelita met circa veertig oud-

medewerkers van de Willem Arntsz Hoeve. Daarna meldden meer oud-werknemers zich aan 

waarna een 3e, en laatste rondetafelgesprek in 2024 gepland werd. De HVDD is bijzonder blij 

met de informatie die boven water gekomen is tijdens deze gezellige en informatieve 

gesprekken.  

 

De Rabo ClubSupport actie leverde dit jaar €356,78  op als startkapitaal voor de aanschaf van 

een groot digitaal presentatiescherm.  

  

Update Statuten en Huishoudelijk Reglement 

Op 13 juni 2023 hebben Flip en Ankie als rechtmatige vertegenwoordigers van de HVDD, de 

akte met de nieuwe statuten ondertekend bij de notaris. We hopen voor minstens 20 jaar up-

to-date te zijn. Bert kreeg een flesje wijn als dank voor het vele werk dat hij ter voorbereiding 

had gedaan.  Dit jaar gaan we ons buigen over een update van ons Huishoudelijk Reglement. 

Voordat dat in werking kan treden, moet het door de ALV worden goedgekeurd.  

 

Informatiebijeenkomst nieuwe inwoners. 

De gemeente Zeist organiseert per kwartaal een bijeenkomst voor haar nieuwe ingezetenen. 

Zij worden ontvangen door het College van B&W in de raadszaal en krijgen een rondleiding 

door het gemeentehuis. Daarbij presenteren zich de wijkmanagers en kunnen verenigingen 

zich ook introduceren. 

Een afvaardiging van het bestuur heeft 23 september en 4 november met een HVDD-tafel in 

de hal gestaan en een aantal nieuwe inwoners, raadsleden en de wijkwethouder (Walter van 

Dijk) gesproken. 

Hoewel geen leden zijn geworven hebben zij de deelname als positieve uitstraling van de 

HVDD ervaren. 

 

 

 


